
 

 

 

 

 – Protokol  - Side 1 

 

Protokol for Løgstør Golfklub 
 

 

Dagsorden til bestyrelsesmøde den 14.08.2024 - kl. 17.00 i Klubhuset.  
 

 

PO: Per Olsen 

RH: Rasmus Heilemann 

JR: Jens Rønberg Christensen 

PE: Preben Eskildsen 

KC: Karina Christensen 

JD: Jamie Donhou (Trainee) 

BJ: Bente Jespersen 

EH: Erik Heilemann Jensen 

TK: Torben Kjeldsen (Trainee) 

  

 

 

     

 Deltagere:    Mødt var alle – bortset fra Jamie (uden afbud).                           

   

 Dagsorden Referat Ansvarlig  

for  

opgaven 

 Til Underskrift: 
Protokol fra mødet 19.06.2024 

 

 

Underskrevet. 

 

Pkt. 1 Opfølgning på punkter fra tidligere møder: 

 

Hvordan er det gået med refusion af moms, til den 

almennyttige forening Løgstør Golfklub? / PO 

 

Har vi søgt og hvor meget har vi modtaget? 

 

Hvordan går det med indhentelse af Børneattester? 

 

 

 

 

 

Kommer først svar i november, kr. 235.000 

mangler (der er søgt fradrag for momsen) ca. 

58,6% deraf. Ud fra, hvor stort et beløb der er 

søgt og hvor meget der er er sat af, bliver 

procenten sat. SKATs svar afventes. 

 

Enkelte er ikke gået igennem. KC har søgt nye 

hjem, der tilgår hver enkelt til underskrivelse 

med MitID. 

 

 

 

 

 

KC 
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Protokol for Løgstør Golfklub 
Nyt omkring dør til udslagshus?  Der har været for travlt med bl.a. ekstra 

græsslåning. Kommer når der bliver lidt mere 

ro. 

 

 

 

PE/JR 

 Til beslutning:   

Pkt. 2 Seneste nyt omkring klubbens alkoholbevilling.  

 

Ejendommen står i det gamle CVR-nummer og den 

tilkøbte ejendom, er tilsvarende blevet tinglyst under det 

gl. CVR-nummer, selv om købsaftale viser det rette 

nuværende nummer. 

 

Se mail jeg har sendt til landinspektør 

 

Hvem sætter vi til at løse opgaven? / PO 

 

Gennemgået problemstillingen. PO og KC 

redegjort for den fejl, der ser ud til at være sket 

ved tinglysning af skøde. Muligvis også tale om 

fejl af Tinglysningsretten. 

 

 

Afventer svar fra landinspektør til PO. 

 

KC oplyste om, at hun har løfte om evt. hjælp fra 

tinglysningskyndig person. 

 

 

 

 

 

 

 

 

PO/KC 

Pkt. 3 Klage fra medlem, over der ikke bookes tid inden man går 

på banen. 

 

Se klage her 

Se min skrivelse til medlem der er klaget over, dateret 

26.7.2024 kl. 11.18 her. 

Se svarskrivelse af 26.7.2024 kl. 13.16 fra medlem og mit 

svar til medlemmet kl. 15.33 her 

Mail fra medlem 26.7.2024 15.57 

Denne mail er ikke besvaret. 

Hvad gør vi? / PO 

Mailvekslingen gennemgået og besluttet, at vi 

ikke gør mere. 

 

Herunder blev drøftet at der nu sker 

indberetning af spillerunder i alle klub i klubber, 

enten indtastning direkte i blokering eller ved, at  

spillet kører som en decideret match. 

 

Mail%20til%20landinspektør%20som%20tinglyste%20skøde%20ved%20køb%20af%20driftbygninger.pdf
Mail%20fra%20Flemming%2026.7.2024%20-%20er%20ikke%20besvaret..pdf
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Protokol for Løgstør Golfklub 
 

 Til Orientering: 
 

  

Pkt. 4 Perioderegnskab med budgetafvigelser pr. 31.07.2024 

/KC Klik her 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Bagud med kr. 120.000 i greenfee – ca 36% 

mindre greenfee-spillere. På fritspil er 20% (232 

stk) færre spillere end der var sidste år på dette 

tidspunkt. 

 

JR gennemgik baneudvalgets status i budget. 

Herunder om brøndvandsboring, kr. 25.746 for 

reparation af rustet rør. Pumpen var ok.  

 

Der bliver flere udgifter til brændstof. Der skal 

klippes meget mere i år end tidligere. 

 

Reparation af maskiner. Brugt kr.148.000 pr. 

idag, er sat kr. 140.000 af. Regning på vej for 

slibning af klippeleddet. 

 

Fairway klippes pt. 3 gange om ugen – var 

budgetteret med 2, som tidligere år. 

 

Drøftet, om der skal laves service-plan for 

green-klippere, herunder om slanger skal 

udskiftes oftere, så ikke der opstår skader, som 

der p.t. er sket på hul 13. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

PE/JR 

 

 

 

 

 

https://www.dropbox.com/scl/fi/ojtjxt4gx4degsec5lfei/Balance-31-07-2024.pdf?rlkey=lwg6ddxss5leotiy7z7hvfd4v&st=p9rvheez&dl=0
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Protokol for Løgstør Golfklub 
 

 

 

 

 

 

Likviditetsoversigt pr. 09.08.2024 / KC Klik her 

Udgift til arbejdstøj er høj, fordi der også er 

posteret køb af veste og trøjer, der er købt af 

midler fra sponsorat. KC omposterer. 

 

Budgettet er oversteget med kr. 150.000. 

 

Kassekredit pr. 11/8 er på kr. 267.000. Men der 

ER så afholdt udgifter til udskiftning af begge 

tage samt solceller. Tillige mangler udbetaling af 

LAK-midler - søgt kr.100.000, men ser, hvad der 

kommer. 

 

 

 

KC 

Pkt. 5 Debitorliste pr. 09.08.2024 / KC klik her 

 

Gennemgået. KC har styr på hvem, der skal 

rykkes og overholder aftale om afdrag. 

 

KC 

Pkt. 6 Der er indkaldt til møde, for evt. oprettelse af en 

eliteafdeling – mødet afholdes onsdag den 21.08.2024 kl. 

19.00 

Indbydelse 

Liste med dem som har hcp. Under 17,5 

Liste med dem som er 18-25 år med hcp under 36 

 

12 har vist interesse og 11 deltager i mødet, ud 

over BJ og PO. 

 

Gennemgået. Vi afventer forløbet af mødet. 

 

Pkt. 7 Bidragsopgørelse renovation m.m. efter tilpasning af 

containere – Se samlet oversigt her 

 

Gennemgået. Ca kr. 3.000 ER sparet i sidste 

halvår 2024 – dvs ændringer giver en 

besparelse på ca. kr. 6.000 årligt. Tillige er 

sparet, at greenkeeper/mandagshold bruger tid 

på transport af glas til VF samt BCs arbejde 

med og kørsel af pap til VF. 

 

 

https://www.dropbox.com/scl/fi/p4zskqgc55ve9lw6ii37i/Kassekredit-diagram-01-08-2024.xlsx?rlkey=os6qich23bxvn94ypbw48q3rj&st=fryr4vwj&dl=0
https://www.dropbox.com/scl/fi/b79wsopdoxmfpep19p0fm/Debitorliste.pdf?rlkey=p8qk93ccszghonc6url4mjixo&st=f1pygbwu&dl=0
Indbydelse%20til%20møde%20om%20elitehold.pdf
Medlemmer%20med%20hcp.%20under%2017,5%20som%20er%20indbudt%20til%20møde%20om%20elitejhold.pdf
Liste%20over%20indbudte%2018-25%20årige%20med%20hcp%20under%2036.pdf
Bidragsopgørelse%202024%20Viborgvej%20130.pdf
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Protokol for Løgstør Golfklub 
Pkt. 8 Vi har fået tilsagn om forlængelse af driftskredit 

Se tilsagn her 

Gennemgået.  

Pkt. 9 Program for Frivillig fredag som afholdes 27.09.2024 i 

Farsø – Se program / Indbydelse her 

 

Vi melder selv hver især til, hvis vi kan/vil 

deltage. 

Alle 

Pkt.10 Besøgsrapport Golfamore (Golfhæftet)  

Se rapport her 

PO gennemgået.  

Pkt.11 Hjemmeside rapport for juni – ingen bemærkninger.  

 

Se rapport her 

 

Set.  

Pkt.12 Jeg har forsøgt at få iværksat udbetaling af tilskud fra EU 

– LAG midler, har brugt 2 dage på udfyldelse af rapport 

og upload af div. bilag, foto m.m. 

 

Afventer p.t. svar fra den lokale afdeling, som skal indstille 

til udbetaling. 

 

PO oplyst om status, jfr. Ovenfor.  

 

 

 

 

PO 

Pkt.13 Nyt fra Kontorhold / BJ 

 

Oplyst om forløbet i juli måned. Måske 2 stk 

kontorfolk pr uge til juli næste år. Mange ikke-

DGU-ere har spillet på P&P, udstyr/bags udlejet 

meget og dermed krævet en del oprydning i 

udstyret. 

 

 

Pkt.14 Nyt fra Baneservice / EH Det kører ok. Reaktion fra gæster om, hvor 

tilfredse de er med modtagelse mm.  

 

Drøftet øl-anlæggets drift. Der skiftes fustager 

for ofte. Erik snakker med Benny om, at der for 

ofte er skum/problemer.  

 

 

 

EH 

Forlængelse%20af%20driftskredit.PDF
Golfhæftet%20-%20besøgsrapport.pdf
Hjemmeside%20rapport%20Løgstør%20Golfklub_01%20jun,%202024-30%20jun,%202024.pdf
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Protokol for Løgstør Golfklub 
 

Pkt.15 Nyt fra Begynderudvalg / BJ 

Der starter 10 nye på Golfskole 12.08.2024 og 2 pr. 

19.08.2024.  

 

2 nye spillere er 16 år, 1 på 41, 1 på 61 og 

resten mellem18 og 24. I alt 28 spillere for i år 

(heraf 8 boende i andre byer). BJ afleverede til 

KC en opgørelse over de effekter eller 

startpakke, der er udleveret til begyndere til 

overførsel fra begyndernes 

kontingentindbetaling.  

BJ oplyste om begyndere, som har bopæl i bl.a 

Nibe og Aalborg, som straks efter skolen er slut, 

er flyttet til andre klubber. 

 

Det blev vendt, om vi kan overveje at kontingent 

kun er kr. 500, der modregnes i næste års fulde 

kontingent – i stedet for udlevering af 

startpakke. 

 

Drøftet ½ kontingent for medlemmer i alderen 

25 – 39 år. Måske overvejes senere. 

 

 

Pkt.16 

 

Nyt fra Baneudvalg / JR 

 

Referat af 5.8.2024 kan læses her 

 

Jfr. Referat ovenfor om budget. 

  

Snakket om skilte next tee ved hul 13 og 15, der 

blot ligger i buske samt bemærkninger fra  

gæstespillere om problemer med at finde til 

næste teested. JR og PE finder et tidspunkt for 

afklaring med greenkeeper. 

 

 

 

 

 

 

 

JR/PE 

Mødereferat%2005.08.2024.pdf
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Protokol for Løgstør Golfklub 
Pkt.17 Nyt fra Juniorudvalg / RH Arbejder på arrangement onsdag 4/9 med 

ungdomsskoles besøg – 5 klubber – fra 18.30 til 

20.30. Tilmelding senest den 2/9. 

RH kontakter Hole-in-One for evt tilskud til 

arrangementet. 

 

Ca. 7-8 medlemmer. Svinger fra 2 - 5/6 stykker. 

 

 

 

 

RH 

Pkt.18 Nyt omkring Golfspilleren i Centrum / JD - JR Spørgeskema sendes til gæster, medlemmer, 

nye medlemmer og udmeldte. 28% har svaret. 

 

Fra gæster er modtaget 174 svar. 70 

medlemmer og 26 nye medlemmer har svaret. I 

mange svar scorer LGK point svarende til det 

på landsplan, gældende for både bane, 

atmosfære og service, træningsfaciliteter samt 

drivingrange. 

 

Under bemærkninger: Svar kører meget på 

kløver, kan ikke finde bolden. Nogen syntes 

skilte mangler til next tee. Bunkere er de ikke 

vilde med. 

 

 

Pkt.19 Manglende rum til medlemmers golfbiler – kan vi evt. 

finde et alternativ /KC 

TK bytter om, så han får andet rum og stort rum 

bliver ledigt til medlem, som mangler til bil.  

 

Herunder blev drøftet evt aftale om lån af bil ved 

arrangementer. “Leje” - 4 greenfee-billetter kan 

tilbydes + at LGK tegner forsikring derpå. KC 

TK 

 

 

 

 

 

KC 
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Protokol for Løgstør Golfklub 
forhører medlemmet i forbindelse med aftale 

om rum. 

 

Pkt.19 Evt.  Erik: Problem med skader på skabe, når buggys 

bakkes ud. Aftalt, at nederste skabe flyttes over 

i anden længe. Mandagsholdets vinteropgave. 

Når det planlægges, skal der skrives til lejere af 

de små øverste skabe, at de i forbindelse med 

flytningen tilbydes det første år i anden lade til 

½ pris år. 

 

Klage over klubmedlem drøftet. BJ tager snak 

med vedkommende. 

 

 

 

 

Mandags- 

Holdet 

 

 

 

BJ 

 Kagetur: Per Olsen 

 

Næste møde: 25.09.2024  

  

 
 
 
_______________________________           ______________________________       _______________________________ 
Per Olsen                 Preben Eskildsen     Erik Heilemann Jensen 

 

 

_______________________________           ______________________________       _______________________________ 
Bente Jespersen                Jens Rønberg Christensen      Karina Christensen 

 

 

_______________________________           ______________________________       _______________________________ 
Rasmus Heilemann                Jamie Donhou (som læst)                           Torben Kjeldsen 
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